
NA BRDU

Občni
zbor RK

8. maja je imela organizacija RK - Brdo
-Podutik v prostorih družbenopolitičnih or-
ganizacij na Brdu letni občni zbor. Zbora so
sc udeležili predstavniki družbenopolitičnih
organizaeij naše KS, naši krajani tcr pred-
stavnik občinskega odbora RK Alojz Ber-
toncelj. Ker je letos »LETO INVALI-
DOV«, je naš odbor povabil vse naše invali-
dnc krajane, ki so se povabilu v lepem števi-
lu odzvali. Ob tej priliki smo jim izkazali
skromno pozornost z drobnim cvetom in
kratkim nagovorom. Poslušali smo poročilo.
v katerem je bilo zajeto delo naše organiza-
cije v preteklcm letu, poročali pa so tudi
člani naše socialne komisije. ki dcluje v
sklopu RK Brdo, seznanili pa smo se tudi z
našim blagajniškim poslovanjem. Poročila
so bila zelo izčrpna in dovolj jasna, potrdila
pa so tesno povezanost našcga odbora z
vsemi ostalimi družbenopolitičnimi organi-
zacijami v KS Brdo.

V razpravi pa je bilo poudarjeno. naj bi se
v našo organizacijo vključilo čimvcč novih.
mlajših članov. Tudi v prihodnjc bomo izvr-
šcvali vse naloge, ki smo si jih zadali.
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